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Spoštovani gospod direktor, predsednik koncerna, 

Spoštovani visoki gostje, gospe in gospodje. 

 

Vesel sem, da sem danes tukaj med vami na tem mestu, kjer je že v začetku dvajsetih let prejšnjega 

stoletja, sposoben slovenski podjetnik Lajovic začel s prvo tovarno in prvo proizvodnjo. V času, ko se je po 

ruševinah, ki jih je pustila za sabo prva svetovna vojna, na noge postavljala moderna slovenska industrija. 

V časih, ko so bili še sicer negotovi, vendar pa so ponujali dovolj izziva za tiste, ki so imeli v sebi močno 

podjetniško žilico. Med Slovenci je bilo takrat takšnih veliko. Slovenska industrija v času med obema 

vojnama je bila uspešna. Tudi po drugi svetovni vojni, so v tovarni Saturnus številne generacije delavcev 

nadaljevale to tradicijo - prav tako menedžerjev. Na tej podlagi se je začela šteti tudi doba moderne 

proizvodnje, ki jih dobiva z otvoritvijo današnje hale in nove proizvodnje svoj dodatek - na podlagi katerega 

bo podjetje uspešno poslovalo, tudi v drugem desetletju, v drugi dekadi enaindvajsetega stoletja.  

 

Podjetje, kot je »Hella Saturnus Slovenija« - tako naj bi se imenovalo spet od prvega januarja naslednje 

leto;  mislim, da je to zelo dobra poteza, aplavz je to potrdil, hvala - sodi med tista slovenska podjetja, ki v 

Sloveniji poganjajo gospodarsko rast naprej in ustvarjajo realno podlago blaginje. Jaz sem v zadnjih treh 

letih, odkar sem predsednik vlade, obiskal nekaj sto slovenskih podjetjih - veliko podobnih, nekaj manjših, 

nekaj večjih. Proizvodna industrija v Sloveniji je tista, ki ustvarja realne temelje našega napredka. 

Slovenski izvoz se je zaradi podjetij, kot je vaše, v zadnjih letih stalno povečeval. V lanskem letu, pa tudi v 

letošnjem letu raste z stopnjo okrog 17% oziroma 18%, kar so zelo dobre številke. To je tista stopnja, to je 

tista dejavnost, ki nam je omogočila, da je Slovenija v prvi polovici letošnjega leta dosegla 6,5% 

gospodarsko rast, ter se s tem uvrstila v vrh Evropske unije in samo špico Evropske monetarne unije. 

Slovenija takšno rast potrebuje zato, da bomo v naslednjih letih ujeli v razvitosti neko povprečno stopnjo 

Evropske unije. Predvsem, pa to rast potrebujemo zato, da bo tudi materialni standard Slovencev v 

prihodnjih letih počasi ujel povprečni standard Evropske unije.  

 

Ta rast in te številke niso same sebi namen. Tudi ti uspehi, ki jih tukaj dosegate, niso sami sebi namen. To 

je pogoj za zadovoljstvo zaposlenih delavcev, ki imajo stabilno službo, garantirane plače, ki lahko 

načrtujejo svojo bodočnost, bodočnost svojih družin. To je razlog zadovoljstvo tistih, ki načrtujete 

proizvodnjo, načrtujete prodajo, načrtujete nadaljnji razvoj. Vedno sem dobre volje, kadar pridem v okolja, 

kjer se ustvarja, ne samo neke materialne dobrine in  produkte, ampak, kjer se vidi tudi zadovoljstvo zaradi 

doseženega, kjer se gradi na nekih realnih podlagah.  

 

Slovenija je lahko srečna, da ima takšna podjetja. Vi ste tisti, ki poganjate naš razvoj naprej. Ne poganjajo 

ga napihnjeni tečaji na naši plitki borzi, niti vprašljivi prevzemi nekaterih podjetjih. To so samo zgodbe za 

naslovnice časopisov. Tisto, kar je pa realni napredek, se pa ustvarja za takšnimi zidovi, kot je ta, in v 

takšni proizvodnji, kot je vaša. 
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Veseli me, da je na tem mestu prišlo tudi do pravega »povezovanja v evropskem duhu«. V času, ko je 

Slovenija postala članica Evropske unije, Evropske monetarne unije, ko vstopamo konec tega meseca v 

schengensko območje, je prišlo do povezave evropskega znanja, kapitala, slovenskega znanja in dela v 

neko sinergijo, ki ustvarja nova delovna mesta - ki, ne samo tem generacijam, ki danes tukaj delajo, 

zagotavlja nek dohodek in pogoje za materialno ali ostalo podlago za to, da gremo naprej, ampak daje 

obet, tudi prihodnjim generacijam, napovedi, ki sem jih prebral o tem koliko novih delovnih mest bo tukaj 

zaživelo v prihodnosti, ko bo proizvodnja zaživela. Vaš cilj, da povečate promet iz blizu 100 milijonov 

evrov, v tem času, na 140 milijonov evrov, je tisto, kar daje dobre obete slovenski prihodnosti.  

 

Hvala vsem, ki delate, hvala vsem, ki načrtujete, hvala vsem, ki v to vlagate svoje moči, svojo voljo, svoje 

znanje in tudi svoj pogum. 

 

Hvala lepa.  
 


